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Bestyrelsesmøde  
Den 24. maj 2023 
Deltagere: Tom, Tine, John, Ove, Niels Christian, Tommas, Niels Ove, David 

Fraværende:  

Referat 

 
1. Opfølgning mødereferat  

Referatet er godkendt og offentliggøres snarest 
2. Siden sidst fra formanden 

• Hammel Handel har henvendt sig med henblik på at afholde et børnecykelløb på 
opfordring af Favrskov Kommune. Der er lagt et budget som er sendt ind til 
Kommunen og som har godkendt et tilskud der svarer til mindre end halvdelen af 
det ønskede. Som det er nu ønsker HCK ikke at deltage på de præmisser. 

• Social Ride har på nuværende tidspunkt ingen tilmeldte. 
• Åbent hus arrangementet var godt besøgt og der var en god stemning. 

Bestyrelsen overvejer at gøre det igen næste år til sæsonstart. 
• Klubben modtager mange tilbud om reklamer, og bestyrelsen kigger på at lave en 

klubaften med information fra vores sponsorer. 
3. Siden sidst fra udvalgene 

• MTB 
i. Udfordringer på nogle af holdene i ungdomsafdelingen, som der arbejdes 

med. 
ii. Vi har nu 4 licensryttere i ungdomsafdelingen. 

iii. Sidste torsdagskonceptet var en stor succes og vi gentager det hver 
måned. 

iv. Allbike cuppen kommer til Hammel den 21. juni. 
v. Der er efterhånden en god gruppe på herre MTB siden. 
vi. Der var god opbakning til tekniktræning med Allan Bachmann, og der 

afholdes yderligere 2 teknikdage. 
vii. Der kigges på om man kan lave et samarbejde mellem kommunen, DGI og 

klubben i forhold til at arbejde med unge med udfordringer omkring 
sporet og MTB.  

• Landevej 
i. Den potentielle nye padelbane ved tennisklubben blev vendt 

ii. Der er flere begivenheder i kalenderen bl.a. Lagkageturen og Dollerup 
iii. Allan Bachmann har givet flere træningsture både til hold 1, 2 og 3 samt 

damerne. Damerne melder fra og kører selv fremadrettet. 
• Tøj 

i. Der er solgt for 25.000 i denne tøjrunde – en blanding af voksen, børn og 
sponsortøj. 
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• Sponsor 
i. Nyt Syn har lavet en fornyelse af sponsoraftalen. Der arbejdes på de øvrige 

sponsorer. 
• Medie 

i. FavrskovPosten har lavet en artikel omkring vores seniorcykel-koncept 
ii. Det undersøges om der kan laves en artikel omkring vores månedskoncept 

med hygge efter træning. 
iii. Der arbejdes videre med en ny hjemmeside. 

4. Økonomi / Status antal medlemmer 
• Nuværende medlemstal er 181. 
• Økonomien er stabil og aktivitetsniveauet er forholdsvist lavt. Primært tilskud til 

løb og tøj. 
• I balancen har vi et overskud på 56.000 inkl. sponsorindtægter. 
• Børneattesterne er også på plads. 

5. Klubtur(e) 2024 
• Klubben vil fastsætte en klubtur i 2024, så der er mulighed for at mødes socialt  

6. 50 års jubilæum 2024 
• Tom, NC og Tommas deltager i et udvalg. 

7. Evt. 
• Klubben får en mobilepay konto så vi kan gøre det muligt at sælge øl og vand efter 

klubture. 
• Næste møde afholdes den 14. august kl. 19.30 
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